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006/20 Energi- og miljøambisjoner - nye Ramberg skole  
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003/20: Godkjenning av protokoll 
 
Møteprotokollen fra forrige møte godkjennes slik den foreligger. 
 
 
28.04.2020 Styringsgruppe nye Ramberg skole  
Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt. 
 
nyeRSK - 003/20 Vedtak: 
Møteprotokollen godkjennes slik den foreligger. 
 
 
 
 

004/20: ALLROM I NY SKOLE – LØSNINGER OG BEHOV - nye 
Ramberg skole 

 
Rådmannens innstilling: 

1. Styringsgruppa tar orienteringen til etteretning. 
2. Bortfall av Allrom/foaje tas ikkje med i anbudsgrunnlaget. 

 
 

 
 
28.04.2020 Styringsgruppe nye Ramberg skole  
Allrom   
Vedtaket i kommunestyret er at det skal utarbeides forprosjekt med mulighet til å ta ut 
allrommet ved tilbudsinnhenting for ny skole. Da allrommet inneholder funksjoner som er 
nødvendig for å oppfylle forskriftskrav må disse omfordeles dersom allrommet skal 
reduseres. Det fremlegges et notat som viser hvilke funksjoner det gjelder og hvordan en 
omfordeling kan gi seg utslag arealmessig. En omarbeidelse vil utsette prosessen. 
Rådgivergruppen må få beskjed om hva som skal tas med i tilbudsgrunnlaget.  
Styringsgruppen svarer på dette punktet i neste møte. 
BHO blir bedt om å sende en kort redegjørelse på hvordan prosessen påvirkes ved ulike 
valg. 

 
Tilleggsforslag godkjent.  
 
nyeRSK - 004/20 Vedtak: 
Allrom   
Vedtaket i kommunestyret er at det skal utarbeides forprosjekt med mulighet til å ta ut 
allrommet ved tilbudsinnhenting for ny skole. Da allrommet inneholder funksjoner som er 
nødvendig for å oppfylle forskriftskrav må disse omfordeles dersom allrommet skal 
reduseres. Det fremlegges et notat som viser hvilke funksjoner det gjelder og hvordan en 
omfordeling kan gi seg utslag arealmessig. En omarbeidelse vil utsette prosessen. 
Rådgivergruppen må få beskjed om hva som skal tas med i tilbudsgrunnlaget.  
Styringsgruppen svarer på dette punktet i neste møte. 
BHO blir bedt om å sende en kort redegjørelse på hvordan prosessen påvirkes ved ulike 
valg. 
 
 
 
 

005/20: BESLUTNINGSPLAN - nye Ramberg skole 



 
Rådmannens innstilling: 
Styringsgruppa godkjenner fremlagte beslutningsplan. 
 

 
 
28.04.2020 Styringsgruppe nye Ramberg skole  
Beslutningsplan 
Fremlagte fremdriftsplan tas til etterretning, beslutningsplan gjennomgås av 
prosjekteringsgruppeleder fra SHA, denne vedtas i møtet. 
Beslutningene med frist 5. mai er energiløsning og hvilke bygningsdeler rådgivergruppen 
skal lage forprosjekt på.  
Dvs avgjørelse på flerbrukshall, garderober, allrom og forberedelse for fremtidig basseng. 
Det informeres i møtet at formannskapet har vedtatt å ta ut mellomstor flerbrukshall fra sitt 
skoleprosjekt og gå for leie av fasiliteter i en flerbrukshall bygd i regi av Flakstad IL. Det gis 
tilbakemelding på om dette kan iverksettes nå eller om det må videre politisk behandles 
først. 

 
Tilleggsforslaget godkjent. 
 
nyeRSK - 005/20 Vedtak: 
Beslutningsplan 
Fremlagte fremdriftsplan tas til etterretning, beslutningsplan gjennomgås av 
prosjekteringsgruppeleder fra SHA, denne vedtas i møtet. 
Beslutningene med frist 5. mai er energiløsning og hvilke bygningsdeler rådgivergruppen 
skal lage forprosjekt på.  
Dvs avgjørelse på flerbrukshall, garderober, allrom og forberedelse for fremtidig basseng. 
Det informeres i møtet at formannskapet har vedtatt å ta ut mellomstor flerbrukshall fra sitt 
skoleprosjekt og gå for leie av fasiliteter i en flerbrukshall bygd i regi av Flakstad IL. Det gis 
tilbakemelding på om dette kan iverksettes nå eller om det må videre politisk behandles 
først. 
 
 
 
 

006/20: Energi- og miljøambisjoner - nye Ramberg skole 

 
Rådmannens innstilling: 
 
Flakstad Kommune legger til grunn følgende krav og definisjoner for nye Ramberg Skole, slik 
at de overordnete klimamålene kan ivaretas: 
 

a. Prosjektet skal tilfredsstille kravene iht passivhus, konf. NS 3701:2012 
b. Prosjektet skal ha en varmepumpeløsning som skal dekke minst 60% av det 

termiske varmebehovet 
c. Prosjektet skal oppnå minst energimerke «A» basert på gjeldende 

energimerkeskala 
d. Prosjektet skal ha en reduksjon i bundet CO2 til materialer og produkter på minst 

25% 
e. Det kan legges til grunn i totalentrepriseforespørsel en opsjonspris for et solcelle / 

PV anlegg. 
 

 
 
28.04.2020 Styringsgruppe nye Ramberg skole  



Nytt forslag fra SP v/Marit Johasen: 
Flakstad Kommune legger til grunn følgende krav og definisjoner for nye Ramberg Skole, slik 
at de overordnete klimamålene kan ivaretas: 
 
a) Prosjektet bør tilfredsstille kravene iht passivhus, konf. NS 3701:2012 
b) Prosjektet skal ha en varmepumpeløsning som skal dekke minst 60% av det termiske 
varmebehovet 
c) Prosjektet skal oppnå minst energimerke «A» basert på gjeldende energimerkeskala 
d) Prosjektet skal ha en reduksjon i bundet CO2 til materialer og produkter på minst 25% e) 
Det kan legges til grunn i totalentrepriseforespørsel en opsjonspris for et solcelle / PV 
anlegg. 
 

 
Energiløsning 
Fremlagte energinotat ble gjennomgått av rådgiver fra Rambøll.  
Energirådgiver anbefalte et skal-krav for passivhus. 
Tilleggsforslaget fra SP vedtatt. 
 
nyeRSK - 006/20 Vedtak: 
Flakstad Kommune legger til grunn følgende krav og definisjoner for nye Ramberg Skole, slik 
at de overordnete klimamålene kan ivaretas: 
 
a) Prosjektet bør tilfredsstille kravene iht passivhus, konf. NS 3701:2012 
b) Prosjektet skal ha en varmepumpeløsning som skal dekke minst 60% av det termiske 
varmebehovet 
c) Prosjektet skal oppnå minst energimerke «A» basert på gjeldende energimerkeskala 
d) Prosjektet skal ha en reduksjon i bundet CO2 til materialer og produkter på minst 25% e) 
Det kan legges til grunn i totalentrepriseforespørsel en opsjonspris for et solcelle / PV 
anlegg. 
 

 
 
 
 

007/20: FREMDRIFT LEVERANSEPLAN - nye Ramberg skole 

 
Rådmannens innstilling: 
Fremdriftsplan godkjennes som fremlagt. 
 
 

 
 
28.04.2020 Styringsgruppe nye Ramberg skole  
Ikke behandlet.  
 
nyeRSK - 007/20 Vedtak: 
Ikke behandlet 
 
 
 
 
 
 


	Saksliste:

